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در ادامه اقدامات خصمانه لندن علیه تهران صورت گرفت
تلاش انگلیس برای 

گسترش ایران  هراسی در غرب
 وزارت خارجه انگلیس در اقدامی خصمانه با انتشار اطلاعیه ای 
ضمن خطرناک توصیف کردن محیط ایران به شهروندان خود توصیه 
کرد که به علت بی قانونی و خطر تروریسم به کشورمان سفر نکنند.

به گزارش تس��نیم  در حالی که طی چندماه اخیر دس��تگاه دیپلماسی 
کش��ورمان تلاش داش��ته تا براس��اس اصول حس��ن نیت و برابری، روابط 
دیپلماتی��ک خ��ود را با لندن ارتقا دهد، وزارت خارج��ه انگلیس در اقدامی 
خصمانه و ناشی از سوءظن به شهروندان و اتباع خود توصیه کرد تا به علت 
آنچه »بازداش��ت های بی قاعده و خطر تروریس��م« خوانده اس��ت از سفر به 

کشورمان خودداری کنند.
وزارت خارجه انگلیس در بیانیه خود به ش��هروندان و اتباع خود توصیه 
کرده اس��ت که به محدوده صدکیلومتری مرز ایران با افغانستان و پاکستان 

همچنین نواحی شرقی استان کرمان و هرمزگان سفر نکنند.
همچنین لندن به شهروندان خود توصیه کرده است که از هرگونه سفر 

غیرضروری به سرتاسر ایران خودداری کنند.
این وزارتخانه اذعان کرده است که انگلیسی  ها بیش از سایر ملیت های 
دیگر در ایران مورد سوءظن قرار می گیرند و لندن در اینگونه موارد توانایی 
محدودی برای ارائه کمک به ش��هروندان خود در صورت روبه رو ش��دن با 

هرگونه مشکلی برخوردار است.
لندن در اقدامی مداخله جویانه ادعا کرده است که اتباع انگلیسی ممکن 
است در ایران به صورتی مستبدانه و بی قاعده بدون اینکه مرتکب خطایی 

شده باشند، بازداشت شوند.
در این بیانیه همچنین با ارجاع به موضوع تروریس��م، ادعا ش��ده است 
که در ایران به طور کلی خطر تروریس��م وجود دارد و این خطر اماکنی که 
به صورت مکرر مورد اس��تفاده و رجوع اتباع بیگانه اس��ت را شامل می شود. 
همچنین در هشداری خصمانه ادعا شده است که امکان ربایش اتباع خارجی 

در ایران وجود دارد.
نیوزویک: علیرضا عسگری 
تحت بازداشت سیا است

مجله آمریکایی نیوزویک مدعی ش�د علیرضا عسگری، معاون 
اسبق وزارت دفاع ایران که سال  ها پیش در ترکیه ناپدید شده است 

تحت بازداشت سازمان جاسوسی آمریکا)سیا( قرار دارد. 
به گزارش تسنیم  نشریه نیوزویک در گزارشی ادعا کرده است علیرضا 
عس��گری در س��ال ۲۰۰۷ میلادی )۱۳۸۵( پس از اخراج از ترکیه از سوی 

دولت جورج دبلیو بوش پناهندگی گرفته است.
ای��ن ادعا ها در کتابی موس��وم به »جاس��وس خوب« ک��ه به بیوگرافی 
»روبرت آمس« از افس��ران س��ازمان س��یا پرداخته، آمده است. »آمس« از 
جمله کشته شدگان در انفجار سفارت آمریکا در بیروت به شمار می رود. وی 

رئیس مقر سیا در بیروت بود.
در این کتاب ادعا شده است که عسگری هنوز در آمریکا است و احتمالا 
تحت حفاظت ماموران سازمان سیا زندگی می کند. سیا به درخواست نیوزویک 
برای توضیح در این خصوص پاسخ نداده و عادت سیا نیز این است که معمولا 

در خصوص این عملیات  ها توضیح نمی دهد.
نیوزویک همچنین از قول یک منبع آگاه مدعی ش��د: عس��گری دو 
مکالمه تلفنی با دوس��تان خود که ۴ س��ال پیش ایران را ترک کرده و 
در آلمان زندگی می کنند داش��ته اس��ت یک بار از واش��نگتن و بار دیگر 
از جایی در تگزاس. عس��گری در این مکالمه تلفنی از دوستش خواسته 
اس��ت تا به همسر دومش اطلاع دهد که وی سالم است. وی از آن زمان 

تاکنون ناپدید شده است.
 گفتنی اس��ت علیرضا عسگری، معاون سابق علی شمخانی، وزیر دفاع 
اس��بق جمهوری اسلامی ایران در آذر ماه ۱۳۸۵ در استانبول ترکیه ناپدید 
شد. زمان ربایش این مقام سابق کشورمان اخباری مبنی بر همکاری موساد 
و سازمان های اطلاعاتی آلمان و انگلیس در ربایش و انتقال وی به زندان های 

رژیم صهیونیستی منتشر شد. 

وزیر دفاع به مسکو سفر می کند
وزیر دفاع کش�ورمان به دعوت رسمی ارتشبد سرگئی شویگو 
وزیر دفاع فدراس�یون روس�یه در کنفرانس بررس�ی مسائل امنیت 

بین المللی شرکت می کند.
به گزارش اداره کل تبلیغات دفاعی وزارت دفاع، س��ردار حسین دهقان 
وزیر دفاع جمهوری اس��لامی ایران به دعوت رسمی ارتشبد سرگئی شویگو 
وزیر دفاع فدراس��یون روسیه در کنفرانس بررسی مسائل امنیت بین المللی 

شرکت می کند.
س��ردار دهقان با حضور در این کنفرانس و ایراد س��خنرانی دیدگاه ها و 
مواضع جمهوری اسلامی ایران پیرامون امنیت بین المللی و موضوعات مرتبط 

با آن را تشریح خواهد کرد.
سومین کنفرانس بررسی مسائل امنیت بین المللی قرار است در روزهای 
دوم و سوم خرداد ماه سال ۱۳9۳ )۲۴-۲۳ ماه می ۲۰۱۴( با حضور نمایندگان 
بیش از ۵۰ کشور و سازمان منطقه ای و بین المللی در شهر مسکو پایتخت 

روسیه برگزار شود.
دبیر کل مجمع جهانی اهل بیت )ع(:

هنر، بهترین وسیله برای معرفی پیامبر 
به دنیا است

حجت الاسلام والمسلمین اختری در نشست خبری جایزه بزرگ 
پیامبر اعظم)ص( از ناشناخته ماندن شخصیت پیامبر در جهان علم 
و رس�انه ابراز تأس�ف کرد و گفت: هنر، بهترین وسیله برای معرفی 

پیامبر)ص( به دنیا است.
به گزارش تسنیم،حجت الاسلام والمسلمین اختری با بیان اینکه بعثت 
پیامبر اکرم)ص( س��رآغاز تحول و دگرگونی ریش��ه ای و بنیادی براس��اس 
حرکت بش��ر به ش��مار می رود گفت: بعثت حضرت پیامب��ر)ص( به عنوان 
رس��تاخیزی برای یک جهش همه بعدی در زمینه اخلاق، س��لوک، عقاید، 
اقتصاد، سیاس��ت، فرهنگ و اجتماع و در تمام نظام بش��ری بود که توانست 
یک نظام نوین برای بش��ر به ارمغان آورد و مفهوم زندگی بشری را در قالب 

ارتباط با خداوند تعریف کند. 
اختری یادآور ش��د: متاس��فانه در جهانی که دنیای علم ودانش و رسانه 
است شخصیتی مانند نبی مکرم اسلام)ص( که الگو و اسوه مهربانی، رافت، 
گذشت، فداکاری، صلح و انسان دوستی هستند ناشناخته مانده است و شاید 
بسیاری از مردم جهان نام ایشان را نشنیده باشند و به هیچ یک از آموزه  ها 
و ارزش هایی که ایش��ان برای آن مبعوث ش��دند اطلاع نداشته باشند و این 
جای تاس��ف دارد که خیلی از افراد آموزه های اس��لامی و ش��خصی پیامبر 
اس��لام را نمی شناسند و نمی دانند که ایشان چه خدمتی به انسانیت کرد و 

چه دستاوردی برای بشریت داشت. 
وی با تاکید بر اینکه ظلم ستیزی و صلح دوستی یکی از بزرگترین افتخارات 
پیامبر اسلام است گفت: ایشان حتی قبل از بعثت و در سن ۲۵ سالگی پیمان 
فضول را پایه گذاری کردند که پیمانی برای مبارزه با ظالم و دفاع از مظلوم 

بود. بنابراین آن حضرت ندای صلح و مقابله با ظلم را سر دادند. 
رئیس جشنواره بین المللی پیامبر اعظم)ص( خاطرنشان کرد: باید ببینیم 
چرا چنین شخصیتی مورد اهانت و اسائه ادب قرار گرفته اند و افرادی به خود 
اجازه می دهند که علیه ایشان فیلم و کاریکاتور بسازند و اهانت کنند. این ها 

به خاطر ناشناخته ماندن شخصیت والای رسول خدا)ص( است. 
اختری در ادامه به تش��ریح اهداف و برنامه های این جشنواره و همایش 
پرداخت و افزود: س��تاد جش��نواره پیامبر اعظ��م)ص( تلاش می کند تا این 
ناش��ناخته ماندن ش��خصیت پیامبر)ص( را از بین ببرد و آن حضرت را در 
میان غیرمس��لمانان در کشورهای اروپایی و آمریکایی معرفی کند. بنابراین 
ما وظیفه داریم که معارف زیبای دین اسلام و ارزش های پیامبر اسلام را به 

بیش از ۴ میلیارد انسان بشناسانیم.
وی مهمترین راه برای رس��یدن به این هدف را بهره گیری از ابزار هنر، 
ادبیات، فیلم و سینما عنوان کرد و گفت: باید منشورات دنیاپسند و مخاطب 
جذب کنی داش��ته باش��یم تا بتوانیم به این هدف برسیم. بنابراین به عنوان 
اولین جشنواره تلاش کردیم از عنوان سینما و ادبیات جهانی استفاده کنیم 

که از روز شنبه سوم خرداد کار خود را آغاز می کند.
دبیر کل مجمع جهانی اهل بیت )ع(  خاطرنشان کرد: حدود ۸9۸ اثر در 
مجموع به دبیرخانه این جش��نواره ارسال شده که از میان آن ها ۲۵۴ حلقه 
فیلم کوتاه داس��تانی، ۱۷۸ حلقه فیلم کوتاه مستند، ۷۰ حلقه پویانمایی و 
۳۸۵ عنوان فیلم نامه اس��ت. همچنی��ن در بخش کتاب ۳۸ اثر به دبیرخانه 
ارسال شده که ۲۸ عنوان آن داخلی و ۱۴ عنوان خارجی است و همه آن ها 

به زبان انگلیسی است. 

هاشمی رفسنجانی:
نباید بگذاریم عراق مأمن ویروس تروریسم شود

رئیس مجمع تش�خیص مصلحت نظام تاکید کرد: نباید بگذاریم 
عراق مأمن ویروس تروریسم شود که نتیجه طبیعی ناامنی ها، برگشت 

استبداد است.
آیت الله هاشمی رفسنجانی، در دیدار رئیس دیوان عالی فدرال و رئیس 
شورای عالی قضایی عراق، رفت وآمدهای مسئولان دو کشور را موکّد روابط 
برادرانه دو ملت خواند و گفت: منطق دینی، مذهبی و سیاسی ایجاب می نماید 
که برای تقویت همکاری ها، بکوشیم که ضرورت دستیابی به آرامش منطقه ای، 

در جهت تقویت پایه های اقتصادی، فرهنگی، سیاسی و اجتماعی است.
وی تقویت تندرو ها در کشورهای اسلامی را برنامه طراحی شده دشمنان 
ملت های مسلمان دانست و افزود: نباید بگذاریم عراق مأمن ویروس تروریسم 

شود که نتیجه طبیعی ناامنی ها و برگشت استبداد است.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با تشریح اتفاقات سال های اخیر در 
کشورهای اسلامی مصر، لیبی، یمن، افغانستان، سوریه، بحرین و عراق، اظهار 
داشت: می خواهند مفاهیم و تعالیم اسلامی را برای اداره جامعه ناکارآمد جلوه 
دهند و با نوش��تن همه تندروی  ها به پای اس��لام، امت  ها و ملت  ها را نسبت 

به مسلمانان بدبین نمایند.
در این دیدار مدحت محمود نیز با ابراز رضایت از دس��تاوردهای س��فر 
هیئت عالی رتبه قضایی عراق به ایران، گفت: تبادل تجربیات قضایی دو کشور 
می تواند باعث ارتقای کمّی و کیفی قضاوت  ها باشد که اساس عدالت است.

به گزارش ایسنا؛ رئیس دیوان عالی فدرال و رئیس شورای عالی قضایی 
عراق تجربیات جمهوری اس��لامی را برای اداره عراق س��ودمند دانس��ت و 
خاطرنشان کرد: کشمکش های داخلی ریشه در دخالت بعضی  ها دارد که فکر 

می کنند با سقوط استبداد جایگاهی در عراق به دست می آورند.
در دیدار رکن آبادی و  نماینده بان کی مون در بیروت مطرح شد
تأکید ایران بر حفظ ثبات و استقرار لبنان

س�فیر ایران در بیروت گفت: جمهوری اس�لامی ایران بر اساس 
سیاس�ت اصولی خود همواره بر حفظ ثبات و اس�تقرار لبنان تاکید 

داشته و در این راستا از هیچ کوششی دریغ نورزیده است.
دریک بلامبلی نماینده دبیرکل سازمان ملل در لبنان با حضور در سفارت 
جمهوری اسلامی ایران در بیروت با غضنفر رکن آبادی سفیر جمهوری اسلامی 

ایران ملاقات و در خصوص تحولات منطقه و لبنان گفت وگو کرد.
 به گزارش باشگاه خبرنگاران، وی  در این ملاقات تاکید کرد: بدون شک 
جمهوری اسلامی ایران نقش بارزی در ثبات و استقرار کشورهای منطقه از 
جمله لبنان دارد.  غضنفر رکن آبادی سفیر جمهوری اسلامی ایران در لبنان 
نیز ضمن تش��ریح آخرین وضعیت همکاری های منطقه ای کشورمان اظهار 
داشت: همگرایی کشورهای منطقه تاثیر بسزایی در ثبات و استقرار منطقه 
از جمله لبنان داش��ته و جمهوری اس��لامی ایران بر اساس سیاست اصولی 
خود همواره بر حفظ ثبات و اس��تقرار لبنان تاکید داش��ته و در این راستا از 

هیچ کوششی دریغ نورزیده است.
غضنفر رکن آبادی سفیر جمهوری اسلامی ایران در لبنان همچنین  دیروز  

با نبیه بری رئیس پارلمان لبنان دیدار خداحافظی انجام داد.
رکن آبادی بعد از دیدار خداحافظی با رئیس پارلمان لبنان گفت: امروز به 
دیدار نبیه بری رئیس پارلمان لبنان رفتم و این دیدار در پایان مدت ماموریتم 

در این کشور و به مثابه خداحافظی با وی بود.
وی گف��ت: در این دیدار آخری��ن تحولات منطقه ای و بین المللی و افق 
همکاری های آتی بین دو کشور را با نبیه بری به بحث و بررسی گذاشتم، و 
از رئیس پارلمان لبنان به دلیل تلاش و همکاری های وی در مدت چهار ساله 
ماموریتم در لبنان که برای گسترش همکاری بین پارلمان های لبنان و ایران 

و نیز حمایت از مقاومت صورت گرفته بود تقدیر و تشکر کردم.
7 خرداد برگزار می شود

پنجمین همایش تجلیل از بانوان فعال قرآنی
در سالن اجلاس سران

پنجمی�ن همایش تجلی�ل از بانوان فعال در عرص�ه قرآن کریم 
همزمان با برپایی سی ویکمین دوره مسابقات بین المللی قرآن کریم، 
7 خرداد در سالن اجلاس سران کشورهای اسلامی برگزار می شود.

خانم معصومه فرزانه، مش��اور امور بانوان س��ازمان اوقاف و امور خیریه و 
دبیر این همایش با اعلام خبر فوق و با اشاره به اینکه در جامعه امروز خلأها 
و آسیبهای زیادی مشاهده می شود که درمان آنها با عمل به دستورات قرآن 
کریم میس��ر می شود، خاطرنش��ان کرد: »درمان دردهای فرهنگی ما انس و 
الفت بیشتر با قرآن و معرفی چهره های قرآنی به جامعه است تا دیگران از آنها 
الگوگیری کنند. فرزانه با اشاره به اینکه اهداف برگزاری همایش شناسایی و 
تقویت روحیه نوآوری بین بانوان فعال و اس��تفاده از تفکرات برتر در مناطق 
روستایی، شهری و استانی است، افزود: در این همایش که ۲ هزار نفر از نخبگان 
و فرهیختگان قرآنی حضور خواهند داشت از ۱۴ بانوی فعال در ۱۲ عرصه از 
جمله در عرصه های ایثارگری و فداکاری پژوهشی، هنری، تبلیغ و ترویج قرآن 
مدیریت قرآنی، واقف عرصه قرآنی و خانواده موفق قرآنی تجلیل خواهد شد.

مسئول کمیته بانوان افزود: خواهران فعال قرآنی، با فعالیت در عرصه های 
قرآنی نش��ان دادند که توانایی خلق آثار ماندگار و شاخص را دارند، بنابراین 
باید از این بانوان به نحو شایس��ته قدردانی ش��ود تا الگویی برای نس��ل های 
جدید و مادران آینده باشند. وی همچنین به ثبت نام بیش از ۳۵ هزار نفر از 
خانمها برای آموزش قرآن در امامزاده ها و بقاع متبرکه اشاره کرد و گفت:« 
»با این اقدام امیدواریم تا سال 9۴ حافظ و قاریان قرآن زیادی تربیت کنیم 
تا منویات مقام معظم رهبری در مورد تربیت و حافظ قرآن نیز محقق شود.

رمضان عبدالله:
ایران بزرگترین حامی فلسطین 

در دو دهه اخیر است
دبیرکل جنبش جهاد اسلامی فلسطین در مصاحبه ای خبری اعلام 
کرد که ایران در دو دهه اخیر بزرگترین حامی ملت فلسطین بوده است.

رمضان عبدالله دبیرکل جنبش جهاد اسلامی فلسطین در گفت وگویی 
اختصاص��ی با روزنامه الحیات به اع��لام دیدگاه ها و نظرات خود در رابطه با 
ش��رایط و وضعیت صحنه فلس��طین و منطقه پرداخت. وی در این مصاحبه 
با تجلیل از نقش ایران، اعلام کرد که ایران در دو دهه گذش��ته، بزرگترین 
حامی مردم فلسطین بوده است. به گزارش فارس، این روزنامه فرامنطقه ای 
در مقدمه خود رمضان عبدالله را عملگرایی اصولگرا توصیف کرد که همواره 

تلاش می کند نگاهی واقع بینانه به اوضاع فلسطین داشته باشد.
با هدف مقابله با پهپادها

رزمایش پدافندی مصباح الهدی 
در منطقه پدافند هوایی خلیج فارس برگزار شد

رزمایش یک روزه پدافندی مصباح الهدی با هدف اقدام تاکتیکی 
مناسب بر علیه هواپیماهای بدون سرنشین در منطقه پدافند هوایی 

خلیج فارس برگزار شد.
ب��ه گزارش روابط عمومی ق��رارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص(، در 
رزمای��ش یک روزه پدافندی مصباح الهدی، س��امانه های راداری، موش��کی، 
توپخان��ه ای، الکترونیک��ی در مواجهه با تهاجم هرگونه ش��یء پرنده، مورد 
آزمایش عملیاتی قرار گرفت و اقدام تاکتیکی مناس��ب بر علیه هواپیماهای 
بدون سرنش��ین به مورد اجرا گذاش��ته شد. در ادامه این رزمایش طرح های 
پدافند غیرعامل از جمله عملیات ش.م.ه امداد و نجات، اطفاء حریق و طرح 

گسترش توسط یگان های پدافندی تمرین شد.

درمکتب امام

خارج از دستور
»شما ظالم را بیرون کردید، این حال را حفظ کنید، الان متوجه 
باشید این حال حفظ بشود، یعنی این تغییری که به سبب توفیق الهی 
حاصل شد و نفوس شما تغییر کرد به یک نفوسی که شهادت را برای 
خودتان فوز می دانید و ذلت و تبعیت را برای خودتان ننگ می دانید، 
این حال حفظ بشود. مادامی که این حال حفظ بشود خداوند هم این 
را حفظ می کند. اگر خدای نخواسته »ما با نفس«، »ما« دوباره برگردد 

به حال اول. باز دوباره حال اول می شویم«.
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تغییرات انفسی خود را 
در مقابله با ظالمین حفظ کنید

نمایندگان مجلس در جلس�ه روز گذش�ته خانه 
ملت، لایحه موافقتنام�ه ایجاد بانک اطلاعاتی اکو را 

تصویب کردند.
در ابتدای جلس��ه روز س��ه ش��نبه نمایندگان گزارش 
کمیسیون اقتصادی درمورد طرح الحاق یک تبصره به ماده 
)۳9( قانون مالیات بر ارزش افزوده را مورد بررسی قرار دادند.
مهدی چمران رئیس ش��ورای عالی استان  ها در جلسه 
علنی پارلمان در توضیح این طرح گفت: در سال 9۳ دولت 
۳ میلیارد تومان برای ش��وراهای ش��هر و روستا بودجه در 
نظ��ر گرفته بود که مجل��س آن را به ۸ میلیارد افزایش داد 
ام��ا این بودجه کفاف مخارج ۱۰۶۸ ش��ورای بخش و ۴۲۷ 
شورای شهرستان را نمی دهد و متاسفانه این شوراهای شهر 
و روستا اعتبار و بودجه ای ندارند و همین موضوع سبب ضعف 
عملکرد آن ها می شود که این کار نکردن شان، به شهرداری  ها 

و دهیاری  ها آسیب می زند.
رئیس ش��ورای عالی اس��تان  ها تاکید کرد: این بودجه 
صرف هزینه قلم، کاغذ و رفت و آمد اعضای شورای شهر و 
روستا ها می شود و مطمئن باشید که حتی یک ریال آن خرج 
دیگری نخواهد ش��د و نحوه هزینه این اعتبار هم آئین نامه 
دارد و بی حساب و کتاب نیست لذا از نمایندگان می خواهم با 
اختصاص این بودجه به شورای عالی استان  ها موافقت کنند.

در نهای��ت هیئت رئیس��ه کلیات این ط��رح را به رای 
نمایندگان گذاشت؛ وکلای ملت در نهایت کلیات این طرح 
را ب��ا 9۴ رای مواف��ق، ۱۰۸ رای مخال��ف و ۱۱ رای ممتنع 

از مجموع ۲۲۷ نماینده حاضر در صحن علنی رد کردند.
در صورتی که این طرح به تصویب مجلس می رسید، ۲ 
درصد از مبالغ واریزی به حساب تمرکز وجوه وزارت کشور 
برای تجهیز و تدارک امکانات اجرایی ش��وراهای فرا دست، 
با تخصیص قطعی به نس��بت جمعیت هر استان در اختیار 

شورای عالی استان  ها قرار می گرفت.
بیرانوند: هنوز نام عده ای آقازاده 
در قراردادهای نفتی وجود دارد

روز گذش��ته بهرام بیرانوند نماینده م��ردم بروجرد در 
مجلس شورای اسلامی طی تذکری خطاب به هیئت رئیسه 
با انتقاد از عدم طرح س��وال دو تن از نمایندگان مجلس از 
وزیر دادگستری درباره نقش یقه سفید ها در مفاسد اقتصادی 
اظهار داشت: در تاریخ اول آبان ۱۳9۲ ما یک سوال از وزیر 
دادگس��تری درباره نقش یقه س��فید ها در مفاسد اقتصادی 
مطرح کردیم چرا که متاسفانه کسانی در این کشور هستند 
که از رس��یدگی به پرونده شان مصونیت دارند البته عده ای 
از مفاس��د اقتصادی محکوم شدند اما یقه سفید ها همچنان 

مانده اند.
بیرانون��د تصریح کرد: هنوز عده ای آقازاده هس��تند که 
اسم ش��ان در قرارداده��ای نفتی وجود دارد و باعث فس��اد 
ش��ده اند. حتی در یکی از این فساد ها طرف رشوه دهنده در 
خارج از کشور محکوم شده اما ما هنوز باید اسم طرف ایرانی 

را با اسم رمز بیاوریم و بگوییم جونیور.
لاریجانی: تعدادی از مفسدین اقتصادی

 به اعدام محکوم شده اند
علی لاریجانی رئیس مجلس نیز در پاسخ به این تذکر 
گفت: نگاه ش��ما درس��ت است و باید نس��بت به مفسدین 
اقتصادی حساس بود؛ دردمندی شما درست و به جا است 
و باید بگویم که قوه قضائیه پیگیر این موضوع است و احکام 
برخی از مفسدین صادر شده و حتی تعدادی از آن ها به اعدام 
محکوم ش��ده اند. همچنین موضوع از سوی مجلس در حال 

پیگیری است تا این مسئله را حل کنیم.
پس از آن جواد کریمی قدوسی، نماینده مردم مشهد در 
مجلس طی اخطاری در صحن علنی پارلمان با انتقاد از عدم 
بررسی سوال ۲ تن از نمایندگان مجلس از وزیر دادگستری 
درباره نقش یقه س��فید  ها در مفاسد اقتصادی اظهار داشت: 
زمانی که ملت از زبان رئیس دستگاه قضا می شنوند که اگر 
پرونده ۱۰ یقه سفید و فساد کلان اقتصادی مورد برخورد قرار 
گیرد، مش��کلات حل می شود، طبیعتاً حق نمایندگان ملت 

است که سوال کنند این ۱۰ یقه سفید چه کسانی هستند؟ 
بنابراین باید وزیر دادگستری به مجلس می آمد و به دغدغه 
نمایندگان پاسخ می داد، اما رئیس مجلس به تنهایی تصمیم 

گرفته که این سوال از دستور خارج شود.
لاریجانی:»اژه ای« به مجلس می آید

علی لاریجان��ی رئیس نهاد قانونگذاری کش��ورمان در 
پاسخ به این اخطار گفت: انشاءالله مسئول اصلی این پرونده 
یعنی آقای اژه ای به مجلس می آید تا همه نمایندگان را در 
جریان این موضوع بگذارد و ما هم پیگیر این موضوع هستیم.

لایحه موافقتنامه ایجاد بانک اطلاعاتی اکو 
تصویب شد

در ادامه جلس��ه پارلمان، گزارش کمیسیون اقتصادی 
درمورد لایحه موافقتنامه ایجاد و راه اندازی بانک اطلاعاتی 
س��ازمان همکاری های اقتصادی )اکو( درخصوص قاچاق و 

تخلفات گمرکی مورد بررسی و تصویب قرار گرفت.
براساس این مصوبه مجلس مقرر شد، موافقتنامه ایجاد 
و راه اندازی بانک اطلاعاتی سازمان همکاری های اقتصادی 
)اکو( در خصوص قاچاق و تخلفات گمرکی به شرح پیوست، 

تصویب و اجازه مبادله اسناد آن داده شود.
همچنین در جلسه علنی روز سه شنبه مجلس دو فوریت 
طرح تمدید مهلت جذب اعتبارات پروژه های تملک دارایی 
سرمایه ای قانون بودجه سال ۱۳9۲ کل کشور توسط احمد 
امیرآبادی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس و به عنوان 

یکی از طراحان دو فوریت این طرح، مطرح شد.
در پایان رسیدگی به دو فوریت طرح تمدید مهلت جذب 
اعتبارات پروژه های تملک دارایی سرمایه ای قانون بودجه سال 
9۲ کل کش��ور نمایندگان از مجموع ۲۲۴ نماینده حاضر با 
۱۰۷ رای مواف��ق، ۳۸ رای مخال��ف و ۱۶ رای ممتنع با دو 

فوریت این طرح مخالفت کردند. همچنین نمایندگان مجلس 
از مجم��وع ۲۲۵ نماین��ده حاضر با 9۸ رای موافق، ۳۷ رای 
مخال��ف و 9 رای ممتنع مخالفت خود را با یک فوریت این 

طرح نیز اعلام کردند.
اگر دو فوریت این طرح تصویب می شد پایان اردیبهشت، 
مهلت موضوع مواد ۶۳ و ۶۴ قانون محاسبات عمومی کشور 
برای مصرف اعتبارات تملک دارایی سرمایه ای قانون بودجه 

سال ۱۳9۲ کل کشور  بود.
پژمانفر: در مسائل فرهنگی 

دچار وادادگی شده ایم
روز گذشته حجت الاسلام نصرالله پژمانفر نماینده مردم 
مشهد در مجلس در نطق میان دستور اظهار داشت: متاسفانه 
رئیس جمهور در اظهارنظری پایان دوره استفاده از منبر را 
در حالی اعلام کرد که معتقد اس��ت شبکه های اجتماعی و 

ماهواره ای هیچ تاثیر منفی بر ذهن جوانان ما ندارد.
پژمانفر خطاب به رئیس جمهور اظهار داش��ت: آیا تا به 
حال سری به محاکم قضایی زده اید تا ببینید که ماهواره  ها 
و ش��بکه های اجتماعی چه مصیبت های��ی را در جامعه ما 
ایجاد کرده اس��ت؟ آیا وظیفه دولت فقط گس��ترش بی حد 
زیرس��اخت ها، کابل کش��ی و توس��عه فیبر نوری است که 
متاسفانه این توس��عه فقط موجب ترویج بیشتر شبکه  ها و 

سایت های دشمنان نظام، ملت و انسانیت شده است.
وی ادام��ه داد: چگونه ش��ما در وظیفه مقدمه توس��عه 
زیرس��اخت که راه اندازی شبکه ملی اطلاعات است و طبق 
برنام��ه پنجم راه اندازی آن وظیفه اصل��ی وزارت ارتباطات 
اس��ت وعده سرخرمن آخر سال 9۴ را می دهید ولی نسبت 
به توسعه شبکه و فیبر نوری آن قدر عجله دارید؟ آیا این به 

غیر از نوکری اجانب است؟

وی ب��ا تأکید بر اینکه وزارت ارتباط��ات حق ندارد در 
موضوع محتوا که یک موضوع فرهنگی اس��ت وارد ش��ود، 
تصری��ح ک��رد: دادن مجوز ب��رای ورود رس��می به عرصه 
محتوای فضای مجازی به ش��رکت هایی مانند سامس��ونگ 

خلاف قانون است. 
نماینده مردم مش��هد در مجلس گفت: مسئولین مانند 
دیگر مردم ملزم به رعایت قوانین هستند؛  تا زمانی که قانون 
تغییر نکرده است همه باید آن را رعایت کنند و بهانه هایی که 
چند میلیون نفر از شبکه های مجازی استفاده می کنند برای 
قانون شکنی غیرقابل قبول و جرمی نابخشودنی است ولو این 
فرد وزیر یا مقام بالاتری باشد. اگر عبور از قانون به هر دلیل 
مجاز باشد آیا در یک نظام سنگ روی سنگ بند می شود؟ 

ضمن اینکه در مسائل فرهنگی دچار وادادگی شده ایم.
موافقت مجلس با بررسی فوری طرحی

 درباره تنقیح قوانین
در ادامه نمایندگان مجلس ابتدا دو فوریت طرح الحاق 
ی��ک بند به عنوان بند »ه�« به تبصره جزء ۱ ماده ۳ قانون 
تدوی��ن و تنقیح قوانین و مقررات کش��ور را مورد بررس��ی 

قرار دادند.
وکلای مل��ت با ۱۲۱ رای موافق، ۳9 رای مخالف و ۱۶ 
رای ممتن��ع از مجموع ۲۰۸ نماینده حاضر در صحن علنی 
با دو فوریت این طرح مخالفت کردند اما یک فوریت آن را با 
۱۲۱ رای موافق، ۲۶ رای مخالف و ۱۱ رای ممتنع از مجموع 
۲۰۸ نماینده حاضر در صحن پارلمان به تصویب رساندند.

بر اساس این طرح تا پایان مرداد ماه سال جاری تمامی 
قوانین مرتبط با حوزه فعالیت در رابطه سیاست های اقتصاد 
مقاومتی را که تا پایان س��ال 9۲ به تصویب رسیده، تنقیح 
کرده و توسط بالاترین مقام دستگاه مربوطه قوانین معارض و 
مغایر با سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی به معاونت قوانین 

مجلس ارائه خواهد شد.
محمد صالح جوکار نماینده مردم یزد در مجلس پیش 
از پایان جلسه علنی پارلمان طی اخطاری با استناد به اصل 
۴۵ قانون اساس��ی اظهار داشت: اخطار من در مورد شرکت 
س��نگ آهن بافق اس��ت. امروز این ش��رکت خوراک صنایع 
فولادی کشور را تامین می کند و در سال گذشته حدود ۷۱.۵ 
درصد آن به عنوان دیون دولت، به صندوق بازنشستگی فولاد 
واگذار ش��د. وی خاطر نش��ان کرد: ۲۸ درصد باقیمانده نیز 
در ابتدای سال جاری به مزایده گذاشته شد و در فرابورس 
واگذار ش��د این در حالی بود که معاون اول رئیس جمهور 
دس��تور داده بود در واگذاری این شرکت، حقوق مردم این 
شهر و منافع آن ها دیده شود اما متاسفانه بدون ارزیابی های 

کارشناسی این بخش از شرکت واگذار شد.
نماینده مردم یزد در مجلس افزود: ما در این ش��هر دو 
معدن بزرگ داریم که این دو معدن نیز به عنوان دارایی های 
این شرکت واگذار شده است در حالی که این موضوع خلاف 
اصل ۴۵ قانون اساس��ی است چرا که این معادن جزو انفال 

محسوب می شوند و قابل واگذاری نیستند.
وی با اشاره به نارضایتی مردم شهر بافق از واگذاری این 
معادن گفت: اکنون س��ه روز است که در این شهر اعتصاب 
شده و کارگران سر کار نمی روند چرا که نگران آینده شهرشان 

و این کارخانه هستند.
تصویب طرح دو فوریتی قراردادی شدن 

بازرسان وزارت صنعت
در ادام��ه جلس��ه نمایندگان مجلس ط��رح دو فوریت 
اجازه به وزارت صنعت، معدن و تجارت برای انعقاد قرارداد 
کار معین با بازرس��ان شاغل را مورد بررسی قرار دادند.پس 
از اس��تماع سخنان موافقان و مخالفان طرح، وکلای ملت با 
۱۴۶ رای موافق، ۳9 مخالف و ۸ رای ممتنع از مجموع ۲۰9 

نماینده با دو فوریت طرح مذکور موافقت کردند. 
جلسه علنی روز سه شنبه مجلس با اعلام حجت الاسلام 
محمد حسن ابوترابی فرد نایب  رئیس اول مجلس خاتمه یافت 
و وی زمان نشست علنی بعدی را چهارشنبه ۳۱  اردیبهشت 

ساعت ۸ صبح اعلام کرد.

در جلسه علنی روز گذشته

لایحه موافقتنامه ایجاد بانک اطلاعاتی اكو تصویب شد

نامه ۸۵ نماینده به روحانی
 درباره آثار تاریخی اصفهان

 ۸۵ نماین��ده مجلس درباره آثار تاریخی و باس��تانی 
استان اصفهان به رئیس جمهور نامه نوشتند.

در این نامه که به امضای ۸۵ تن از نمایندگان مجلس 
رسیده، آمده است: با احترام همانگونه که مستحضرید آثار 
تاریخی و میراث فرهنگی اصفهان، گنجینه های گران بهای 
هویت و فرهنگ اسلامی است که آمیختگی دین و سیاست 
در پرتو اندیشه های اخلاقی و اسلامی را متجلی ساخته و 
حتی سبک معماری آن نیز بیانگر اخلاق و کرامت انسانی 
است. با عنایت به خشکسالی های اخیر و آلودگی شدید هوا 
و نیز تغییرات مدیریتی پی درپی در ساختار میراث فرهنگی 
کشور برنامه های موثر، کارآمد و مطلوب برای حفاظت از 
ای��ن آثار نظیر پل خواجو، سی وس��ه پل، میدان امام)ره(، 
مدرس��ه ابن سینا، مدرسه چهارباغ و صد ها اثر ارزشمند و 

بی نظیر دیگر انجام نشده است.
به گزارش تسنیم، در این نامه آمده است: با توجه به 
اینکه این آثار متعلق به نسل حاضر و نسل های بعدی است 
و بعضا میراث فرهنگی جهانی محسوب می شود، مستدعی 
است جلسه ویژه ای در هیئت دولت در خصوص برنامه ریزی 
کارآمد برای حفظ، حراست و احیای این آثار برگزار و برای 

این آثار تاریخی و فرهنگی چاره اندیشی شود. 
توصیه سخنگوی کمیسیون امنیت  ملی 

به رسانه ها
س��خنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجل��س با تاکید ب��ر اینکه صحبت های اخیر سرلش��گر 
فیروزآب��ادی در حمای��ت از دولت و عملکرد رس��انه های 
منتسب به نیروهای نظامی در شرایط حساس فعلی بسیار 
بجا و درست بود، گفت که رسانه های منتصب به نیروهای 

مسلح ارگان تشکیلاتی هس��تند که باید از سیاست های 
سازمانی خود پیروی کنند.

سیدحسین نقوی حسینی  سخنگوی کمیسیون امنیت 
ملی مجلس با اشاره به اظهارات رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح گفت: آقای فیروزآبادی توصیه ای به رسانه  ها داشتند 

که در شرایط حساس فعلی بجا و درست بود.
وی افزود: رسانه  ها باید مرز تخریب و نقد را تشخیص 
دهن��د. طرح نق��د منصفانه خیلی خوب اس��ت و به تیم 
مذاکره کنن��ده کمک می کند ولی اگر خ��دای ناکرده به 
س��مت تخریب و تضعیف تیم مذاکره کننده برویم به نفع 

منافع ملی کشور نیست. 
گفتنی است؛ سردار سرلشکر سیدحسن فیروزآبادی 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در مراسم اعطای دانش نامه 
به دانش آموختگان دکتری دانشگاه عالی دفاع ملی با حضور 
مقامات و فرماندهان عالیرتبه نظامی کشور  گفت: مدیران 
رسانه  ها باید جلوگیری کنند از اخباری که موجب تشویش 
اذه��ان مردم، تضعیف دول��ت و تخریب برخی از اقدامات 
می ش��ود. باید با نیک س��یرتی در همه این زمینه  ها عمل 
کنیم که انشاءالله پیش برویم. وی ادامه داد: بعضی اخبار 
بی ارزش و تفرقه انگیز هستند، بعضی  ها هم شایعه، تهمت و 
بی مبنا هستند. من خطی و سیاسی عرض نمی کنم، حتی 
رس��انه هایی که به نوعی به نیروهای مسلح مرتبطند خطا 
می کنند. برابر مشی و منویات رهبری حرکت نمی کنند باید 
روش شان را اصلاح کنند والا ما با آن ها برخورد می کنیم.
فیروزآبادی گفت: رهبری فرمودند که از دولت حمایت 
کنید، به پیشرفت کشور کمک کنید هرکس هر جا هست 
همان جا را بسازد، انتقاد مخرب نکنید، هو و جنجال نکنید، 
آرامش جامعه را به هم نزنید. خب این ها اصولی است که 

سیاسیون و رسانه  ها باید به آن عمل کنند.

س�خنگوی وزارت خارجه اعلام کرد دعوت 
س�وریه از ای�ران ب�رای نظ�ارت ب�ر انتخابات 
ریاست جمهوری این کشور در دستور کار قرار 

دارد. 
مرضی��ه افخم س��خنگوی وزارت ام��ور خارجه 
کش��ورمان در نشست هفتگی خود با خبرنگاران در 
پاس��خ به سوالی درباره علیرضا عسگری تبعه ایرانی 
ربوده ش��ده در ترکیه گفت: در مورد آقای عسگری 
در همان زمانی که ایشان در ترکیه ناپدید شدند، ما 
نگرانی های خود را به مراجع بین المللی از جمله کمیته 
صلیب سرخ اعلام کردیم. این اقدامات کماکان ادامه 

دارد و موضوع را پیگیری خواهیم کرد.
وی در پاس��خ به سوال دیگری درباره بی نتیجه 
مان��دن مذاکرات وین و این که برخی اعلام کرده اند 
که درباره رسیدن به توافق جامع خوش بین نیستند، 
اظهار داشت: گفت وگو ها در مسیر طبیعی ادامه دارد. 
از ابت��دا اعلام کردیم که این گفت وگو ها س��خت و 
پیچیده است اما مذاکرات به صورت جدی در جریان 
است و برای ما قابل پیش بینی بود که در این مرحله 
بحث  ها جدیتر می شود اما مصمم هستیم که مذاکرات 

به نتیجه برسد.
افخم ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران در توافق 
برد- برد مصمم است، عزم ایران در پیشبرد مذاکرات 
و احقاق حقوق هس��ته ای کشورمان بر همان اساس 

باقی است .
سخنگوی وزارت امور خارجه در پرسشی درباره 
مناظ��ره تیم فعلی مذاکره کننده و تیم پیش��ین که 
از س��وی نمایندگان مجلس مطرح می ش��ود، گفت: 
مناظره بین مس��ئولین مذاکره کننده ما و منتقدین 
عملًا منتفی است. این موضوع زیر سوال بردن اصل 

سخنگوی وزارت امور خارجه خبر داد

دعوت سوریه از ایران برای نظارت بر انتخابات ریاست جمهوری

مذاکره است و برای شروع مذاکره و شیوه مذاکرات 
اصلًا مفید نیست.

افخ��م درب��اره توئیت وزیر ام��ور خارجه پس از 
مذاک��رات وی��ن و این که ظریف گفته اس��ت طرف 
مقابل در سال ۲۰۰۵ مذاکرات را از دست داده است، 
اظهار داشت: اگر ایجاد شائبه نسبت به این مذاکرات 
با بحث های داخلی و جناحی گره زده ش��ود درست 
نیست. دوستان با نگاه ملی به مسئله نگاه می کنند. 
تی��م مذاکره کننده و ش��ورای امنیت ملی مجموعه 
تصمیم گیری در این باره هستند و این که بحث را 

جناح خاصی دنبال کند درست نیست.
افخم در پاس��خ به سؤال دیگری در این باره که 
عراقچی در جلسه کمیسیون امنیت ملی مجلس گفته 

اس��ت در مذاکرات وین، آمریکایی  ها تاکید داشتند 
که ایران در مورد توافق موشکی مذاکره کند و ایران 
نپذیرفته اس��ت. آیا در ای��ن دور از مذاکرات هیئت 
آمریکایی مانع پیشرفت مذاکره شده است، گفت: در 
مذاکرات وین درباره موضوعات متعددی بحث ش��د. 
م��ا از ابتدا اعلام کردیم که درباره موضوعات دفاعی 
و موشکی بحث نمی کنیم و کار نیز بر همین اساس 

دنبال شد.
خبرن��گاری درب��اره خرید یک مل��ک ۱۶ هزار 
میلیارد تومانی از سوی سفیر ایران در نروژ و صحت 
این خبر س��وال کرد و افخم پاس��خ داد: ارقام در هر 
کشوری مربوط به آن کشور است، ملکی که خریداری 
می شود به نام جمهوری اسلامی ایران ثبت می شود و 

باید متناسب با شئونات کشور، جایگاه و ترددهایی که 
صورت می گیرد در نظر گرفته شود. هم جای ملک، 
هم ساختمان، دسترسی  ها و کاربرد در خرید سنجیده 
می شود و به هر حال ملک مذکور به نام سفیر نیست 

بلکه به نام جمهوری اسلامی در نروژ است.
همچنین سخنگوی وزارت امور خارجه  در ادامه 
این نشست تصریح کردکه دولت سوریه از ایران برای 
نظارت بر انتخابات ریاست جمهوری این کشور دعوت 

کرده است.
افخ��م اعلام کرد: چنی��ن برنامه ای در دس��تور 
کار اس��ت و در حال بررسی است و به محض اینکه 

تصمیم گیری شود اعلام خواهیم کرد. 
وی با اش��اره به نزدیکی زمان برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری بر موضع جمهوری اسلامی ایران که 
از ابتدا بر یافتن راهکاری سیاس��ی و سوری-سوری 

برای برون رفت از بحران این کشور بود، تأکید کرد
س��خنگوی وزارت ام��ور خارج��ه در پاس��خ به 
س��والی درباره گروه تروریستی بوکوحرام و اقداماتی 
که کش��ورهای اس��لامی باید در ارتباط با این گروه 
تروریس��تی انجام دهند، گفت: مس��ئله تنها مربوط 
به یک گروه تروریستی نیست. گروه های تروریستی 
و افراطی خطری هس��تند که در همه مناطق وجود 

دارند.
وی افزود: ما همواره نگرانی خود را نسبت به این 
مسئله اعلام کرده و گفته ایم که موضوع نیجریه مایه 

نگرانی شده است.
به گزارش خبرگزاری ها، افخم درباره س��فر امیر 
کویت به ایران با اش��اره به اینکه این سفر ۱۰ و ۱۱ 
خردادماه انجام می ش��ود خاطرنشان کرد: سفر امیر 

کویت به ایران به دعوت روحانی است.

عضو کمیس�یون آم�وزش مجل�س از عدم 
کارایی بیمه طلایی فرهنگیان انتقاد کرد.

قاس��م احمدی در گفت وگو ب��ا فارس تاکید کرد: 
بیمه طلایی فرهنگیان اصلا وضعیت مناسبی ندارد و 
در شأن و جایگاهی که معلم باید داشته باشد، نیست.

وی اف��زود: پایان اعتبار بیمه طلایی فرهنگیان تا 
پایان فروردین م��اه بود که آموزش و پرورش یک ماه 

آن را تمدید کرد.
این نماینده مجلس حذف عینک و دندانپزشکی از 
لیست بیمه طلایی را بی احترامی به این قشر محترم 
دانس��ت و گفت: درست است که جمعیت فرهنگیان 
بیش از یک میلیون نفر است، اما اینها زیادی نیستند.

احمدی تاکید کرد: درگذشته نیمی از هزینه بیمه 
طلایی از حقوق فرهنگیان کس��ر می ش��د و مابقی را 
دولت می پرداخت اما امسال کل مبلغ ۲۶ هزار تومان 

از حقوق فرهنگیان کسر می شود.
وی تصریح کرد: با این حس��اب دیگر قرار نیست 
منتی بر دوش فرهنگیان باشد چرا که کل مبلغ بیمه 

از فرهنگیان اخذ می شود. 
عضو کمیس��یون آم��وزش و تحقیق��ات مجلس 
تاکید کرد: بیمه طلایی، بیمه کامل و تکمیلی نیست 
به طوری که بس��یاری از بیمارس��تان ها، پزش��کان و 

متخصصان خوب با این بیمه قرارداد ندارند.
احمدی گفت: وزیر آموزش و پرورش باید در دفاع 

از حقوق فرهنگیان برای س��ال آینده برنامه جدیدی 
داشته باشد.

وی ابراز تاسف کرد که کمیسیون آموزش مجلس 
نیز نس��بت به حل این مش��کل فرهنگی��ان ورودی 

نداشته است.
اعتبار بیمه طلایی از امروز پایان می یابد

خبرگزاری تس��نیم نیز در گزارشی در این باره با 
اش��اره به پایان اعتبار بیمه طلایی فرهنگیان از امروز 
تاکید کرد: بسیاری از فرهنگیان در این خصوص سؤال 
دارند و احتمالا ظرف دو روز آینده قرارداد جدیدی با 

شرکت بیمه گر جدید بسته خواهد شد.
بنابر این گزارش، بیمه طلایی فرهنگیان از س��ال 

۸9 با نوید ارائه خدمات متفاوت به فرهنگیان در بخش 
درمان و دارو پا به عرصه وجود گذاش��ت اما از همان 
سال های نخست، این بیمه که عنوان طلایی را نیز به 
یدک می کشد با فراز و فرودهای مختلفی همراه بود.

بس��یاری از فرهنگیان معتقدند که در حال حاضر 
هیچ کدام از آزمایشگاه ها و مراکز درمانی کشور بیمه 
طلایی را پذیرا نیس��تند و بیمه ش��وندگان ابتدا باید 
هزینه ه��ا را پرداخت کرده س��پس فاکتور را به مرکز 
بیمه ایران برده و در صورت تایید بیمه پس از کس��ر، 
پرداخت آن با اما و اگر بسیار انجام شود. در صورتی که 
در ابتدا قرار بر این بود که با ارائه این کارت بیمه شونده 

هزینه ای را پرداخت نکند.

عضو کمیسیون آموزش مجلس:

حذف عینک و دندانپزشکی از بیمه طلایی، بی احترامی به فرهنگیان است


